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                                                P R O T O K Ó Ł    Nr  XV / 16 

  z  sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu   21  lipca 2016  r 

   w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych . 
                                                                   

Posiedzenie  rozpoczęto o godz. 10:00 , zakończono o godz.11:35 . 

 

Na stan radnych – 15 , obecnych było 15  w/g załączonej listy obecności. 

 

W obradach udział wzięli :  Skarbnik Gminny  , Sekretarz Gminy   i  sołtysi . 

    

 Ad. pkt. 1 

 

         Przewodniczący Rady Gminy   - Pan Jacek Bartołd  otworzył sesję  i powitał 

zebranych  . Na podstawie listy obecności stwierdzam  qorum  władne do podejmowania 

prawomocnych uchwał . 

 

 Ad . pkt. 2 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy do otrzymanego porządku obrad macie państwo  

propozycje czy uwagi. 

 

Wójt – poprosił  o uwzględnienie  jeszcze  dwóch punktów do  porządku  obrad  

dzisiejszych . Dzisiaj  sesja  ma charakter  pilny .  Na ostatniej sesji wspominałem   , że  

może  być  taka potrzeba  . Chodzi   o  dostosowanie nazewnictwa  w  budżecie   w 

kontekście do  podpisanych  umów z FOGR.  Nie mieliśmy  jeszcze  jasności  i na 

ostatniej sesji tego żeśmy nie zrobili .  I to  był  główny powód do zwołania dzisiejszej 

sesji  .Po  wysłaniu  materiałów na sesję pojawił  się  sygnał pierwszy ,  który każe  nam  

dopisać  następny punkt  , jeśli tak zdecydujecie . Po  każdej  sesji  uchwały  idą do 

nadzoru , który   nam  je sprawdza . Stwierdził  , że   sprawa Gminnej  Biblioteki 

Publicznej  należy do Wójta i  powinni to uchylić  , ale  ze  względu na  planowaną sesję 

prostsze jest   tą  uchwałę  uchylić . Tak żeśmy ten  temat dorozumieli . 

Następny temat  to kwestia   powołania przedstawicieli do  Komitetu Rewitalizacji .Jest 

taki zapis w uchwale z ostatniej sesji , że do komitetu   rewitalizacji  Wójt  powołuje 

dwóch przedstawicieli Rady Gminy spośród  członków  wskazanych przez Radę Gminy 

. Taką  delegacją  jest uchwała Rady  delegująca  dwie osoby do  tego Komitetu . Proszę  

Radę o delegowanie  dwóch przedstawicieli . Wydaje mi się  , że  te dwa  punkty  są  

istotne . 

 

Proponuję  umieszczenie :   

w pkt. 7  -  podjęcie  uchwały w sprawie wskazania przez Radę Gminy Czernice Borowe 

przedstawicieli do Komitetu Rewitalizacji . 

 

w pkt. 8 - podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 146/XIV/16 Rady Gminy 

Czernice Borowe z dnia 29 czerwca 2016 roku w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej  w Czernicach Borowych za 

2015 rok. 

Pozostałe  punkty porządku obrad  miałyby   o 2 punkty zwiększoną numerację . 

 

Przewodniczący Rady Gminy – poddam  pod  glosowanie  wniosek p. Wójta . 

 

 



                                                                    Przewodniczący   poddał pod głosowanie 

                                                                     wniosek  Wójta  : 

                                                                       za......................................... - 15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

  Rada Gminy  jednogłośnie  opowiedziała się za wnioskiem  Wójta . 

 

 

     Przewodniczący  obrad odczytał proponowany porządek obrad  ze zmianą ,   który   

po zmianie przedstawia się następująco : 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Porządek obrad  . 

 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej  XIV  sesji Rady Gminy. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej 

Prognozy 

   Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2016-2036. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 130/XII/15 Rady Gminy 

Czernice 

   Borowe z dnia 22 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2016 

    rok. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu 

    Rewitalizacji Gminy Czernice  Borowe na lata 2016 – 2024 . 

 

7. Podjęcie  uchwały w sprawie wskazania przez Radę Gminy Czernice Borowe 

    przedstawicieli do Komitetu Rewitalizacji . 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 146/XIV/16 Rady Gminy 

   Czernice Borowe z dnia 29 czerwca 2016 roku w sprawie zatwierdzenia rocznego 

   sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej  w Czernicach Borowych 

    za  2015 rok. 

 

9.  Interpelacje radnych złożone na piśmie . 

 

10. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Wójta Gminy . 

 

11. Wolne wnioski i zapytania . 

 

12. Zakończenie obrad sesji. 

 

 

                                             Przewodniczący poddał pod głosowanie 

                                              porządek obrad   : 

                                                   za................................... -   14 



                                                   przeciw.........................  -     1 

                                                   wstrzymało się.............  -     0      

 

Rada   Gminy większością  głosów  „za „ przyjęła porządek obrad  . 

                                                                       

Ad. pkt. 3 

 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest  przyjęcie  protokółu z poprzedniej XIV sesji  Rady Gminy . 

 

Dyskusji  nie  było 

 .                                                                                                                                                                                                                                                                                     

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

                                               przyjęcie protokółu  : 

                                                   za................................... -   14 

                                                   przeciw.........................  -     0 

                                                   wstrzymało się.............  -     1                                                                          

 

      Rada Gminy większością głosów „za „przyjęła protokół   z poprzedniej  XIV sesji 

Rady Gminy . 

 

Przewodniczący Rady  poinformował  , że pierwowzór porządku obrad  był  bardzo 

krótki i dlatego nie  zwoływałem komisji . 

 

Ad. pkt. 4 

 

Przewodniczący  poinformował  . że w tym  punkcie porządku obrad przewidziane  jest 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2016-2036. 

Skarbnik Gminy  przedstawiła szczegółowo proponowane  zmiany w WPF oraz  zmiany 

w budżecie gminy  na 2016 rok . 

 

Dyskusja : 

 

radny Nosarzewski Witold  -   chciałbym   panią  skarbnik dopytać .Podawała pani  dane 

dotyczące realizacji  tych projektów drogowych  i są podane  procentowe  udziały  w 

tych inwestycjach . Czy to są podane  ceny , które są  wyliczone przy całkowitych 

kosztach jakie  poniesie  budżet gminy . Bo tak jak  w poprzednich  projektach  mieliśmy 

podawane tylko  dofinansowanie projektu  plus udział własny gminy , natomiast 

pomijano jakieś dodatkowe koszty , które   również  składały się na całość projektu . 

Czy  przy tym wyliczeniu  uwzględniała  pani wszystko czy tylko . 

 

Skarbnik  Gminy  -  ja uwzględniłam  to co jest w  umowie z projektu  i w projekcie 

umów  są te procenty  zawarte  . Od  całości  tak   jak  w  umowie  , tak jak napisałam . 

 

Radny  Nosarzewski  Witold -  czyli  znaczy to  , że  jeszcze  poniesiemy  dodatkowe  

koszty . Przy innych tego rzeczach kwestie  WAT wchodziły  czy jakieś inne koszty . 

 

Skarbnik Gminy  -  ja o jakiś   dodatkowych  kosztach nic  nie wiem .To jest brutto i 

VAT jest  kosztem kwalifikowanym  . 

 

Wójt -  jeżeli w trakcie realizacji inwestycji wypadną inne  zadania np., zapadnie się 



mostek  , to trzeba  to zrobić i trudno   to przewidzieć . W Zberożu już  teraz  wiemy , że 

w  projekcie nie ma  zjazdu do posesji p. Sierbińskiego . W przypadku inwestycji 

kubaturowych typu  przepompownia czy szkoła , trudno przewidzieć wszystko  przy 

opracowywaniu projektu  . Przy drogach raczej  nie przewidujemy . 

 

Radny Nosarzewski Witold  -  głównie chodziło czy VAT jest  kosztem kwalifikowanym 

czy nie . 

Wójt -  tak jest kwalifikowanym . To jest na etapie  wniosku. W praktyce po przetargu 

raczej   to będzie  niższa kwota i będziemy  wprowadzać korektę  , ale układ  procentowy  

jest taki sam . 

 

                                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie   podjęła Uchwałę Nr  152/XV/16 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 

2016-2036. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 Ad. pkt. 5 

  

        Przewodniczący  obrad poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr 130/XII/15 Rady 

Gminy Czernice Borowe z dnia 22 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia uchwały  

budżetowej na 2016 rok. 

 

Przewodniczący  poinformował  , że  Skarbnik  Gminy  omawiając  zmiany w WPF 

omówiła  również   zmiany  do tej  uchwały  . Proszę o pytania . 

 

     Dyskusji nie było . 

                                                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                            i  poddał pod głosowanie : 

                                                                              za................................... -  15 

                                                                              przeciw.........................  -    0 

                                                                              wstrzymało się.............  -    0 

 

Rada Gminy  jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 153/XV/16  w sprawie  zmiany uchwały 

Nr 130/XII/15 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 22 grudnia 2015 r. w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej na 2016 rok. 

Uchwała  stanowi  załącznik do protokółu . 

 

 

Ad. pkt. 6 

 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie   przystąpienia do sporządzenia 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Czernice  Borowe na lata 2016 – 2024 . 

 

Przewodniczący  Rady  odczytał  uzasadnienie do  projektu  uchwały . Program  ma 



przedstawiać kierunki w jakich powinniśmy działać , ażeby  poprawić  tereny . 

 

Dyskusji  nie było . 

                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... -  15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

      Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr  154/XV/16 w sprawie   przystąpienia 

do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Czernice  Borowe na lata 

2016 – 2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

                                 

Ad. pkt. 7 

 

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym  

punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały w sprawie   wskazania przez Radę Gminy 

Czernice  Borowe przedstawicieli do Komitetu Rewitalizacji . 

Wobec  tego  musimy wskazać przedstawicieli . 

 

Wójt – wydaje mi się , że powinny  to być osoby z terenów  objętych rewitalizacją .  Był  

czas  na zgłaszanie samych kandydatów , co zasadniczo ludzie robili . Od radnych 

wpłynęły  dwa wnioski  : pisemny   od p. Trzcińskiego Ryszarda  i ustny od p. 

Tyburskiego Mariusza . Pokazuję  , że  te dwie  osoby  się  tym zainteresowały  i 

potwierdziły. Jeśli państwo uznacie  ich deklarację za właściwą to proszę o 

uwzględnienie . 

 

Przewodniczący Rady stwierdził  , że  my jako Rada  mamy zgłosić  dwóch 

przedstawicieli , ale obszarów  rewitalizacji jest pięć ,a  komitet rewitalizacji  liczący     

11 osób  składa się z przedstawicieli organizacji pozarządowych  i przedstawicieli 

mieszkańców . Prosiłbym o  wyważenie  , żeby po prostu  ten  komitet  naprawdę 

odzwierciedlał wszystkie obszary . Proszę przemyśleć i podać  te  osoby  . Proszę  o 

kandydatury . 

 

Radny  Pepłowski  Adam        - zgłaszam p. Tyburskiego Mariusza . 

 

Radny Pszczółkowski Tadeusz -  zgłaszam p. Trzcińskiego Ryszarda . 

 

Zgłoszeni  kandydacie  wyrazili  zgodę  na kandydowanie . 

 

Przewodniczący Rady   zapytał się  czy są  jeszcze  jakieś kandydatury , czy mam  

rozumieć  , że zamykamy  listę na tych dwóch kandydatach . 

 

                                                                Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                                                 zamknięcie listy  kandydatów  : 

                                                                       za......................................... -  15 

                                                                       przeciw................................ -    0 

                                                                       wstrzymało się.................... -    0 

 

Rada  Gminy jednogłośnie opowiedziała się za  zamknięciem  listy kandydatów . 

 



Przewodniczący stwierdził  , że lista jest zamknięta . 

 

                                                                      Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                                                      dwóch kandydatów do komitetu  : 

                                                                       za......................................... -  15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

Rada Gminy  jednogłośnie   poparła  kandydatów  do komitetu . 

 

 

                                                                      Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... -  15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  155/XV/16 w sprawie   wskazania 

przez Radę Gminy Czernice  Borowe przedstawicieli do Komitetu Rewitalizacji . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

                            

             

Ad. pkt. 8 

 

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w tym  

punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały w sprawie  uchylenia uchwały nr 146/XIV/ 

16  Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 29 czerwca 2016 r. w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach 

Borowych za 2015 rok . 

 

Przewodniczący Rady poinformował  , że tak  jak  Wójt powiedział ,  sprawozdanie 

zatwierdza Wójt   i   trzeba  uchylić  tą  uchwałę  . Jest to łatwiejsza procedura . 

 

Dyskusji nie było . 

 

                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                 i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... -  15 

                                                                       przeciw................................ -    0 

                                                                       wstrzymało się.................... -    0 

 

       Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  156/XV/16 w sprawie  uchylenia 

uchwały nr 146/XIV/ 16  Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 29 czerwca 2016 r. w 

sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Czernicach Borowych za 2015 rok . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

 

Ad. pkt. 9 

  

 



             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad   w tym  

punkcie przewidziany jest temat  interpelacje radnych złożone na piśmie   - takowych  

nie  było . 

 

 

Ad. pkt. 10 

 

                Wójt Gminy złożył  sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta  . Radni 

i sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie . 

Sprawozdanie stanowi  załącznik  do  protokółu. 

 

Dyskusja : 

 

Radny  Nosarzewski Witold  - jestem podbudowany wiadomością  którą  nam pan Wójt 

przekazał dotycząca  budowy chlewni , to w jaki  sposób   to się potoczyło .  Chcę  bardzo  

serdecznie podziękować wszystkim   ,  którzy  przyczynili się do załatwienia tej sprawy 

w ten sposób . Dziękuje  bardzo . Poza tym chciałbym w tym  punkcie  uzupełnić - w 

sprawie  stwierdzenia  nieważności decyzji pana Wójta . Otóż unieważnienie  decyzji  w 

takim  procesie jak ten  jest  możliwe  w przypadku  stwierdzenia  rażącego naruszenia 

prawa  przy wydawaniu decyzji . I takiego rażącego naruszenia  prawa  dopatrzyło się 

SKO  i unieważniło tą  decyzję . 

Jak  będzie  z  remontami  naszych  dróg  smołowych , bo tam są takie  doły . Już  pół 

roku jeździmy codziennie  , to naprawdę jest sprawa priorytetowa . 

 

Przewodniczący  stwierdził  , że tak praktycznie to jest sprawa i powinna być   w wolnych 

wnioskach . 

 

Ad. pkt. 11 

 

Wolne wnioski i zapytania . 

 

Wójt – remont dróg , jeśli nie będzie   teraz   możliwości   do załatwienia tego tematu  ze 

Starostwem  , to w ciągu dwóch tygodni postaram się zasypać klińcem . 

 

Pan Tadeusz  Bartołd  - sołtys  sołectwa Chrostowo  -  realizacja  funduszu  sołeckiego , 

które są  do wykonania na terenie sołectwa   Chrostowo  tj. budowa altanki , 

modernizacja  otoczenia  w Chrostowie  ,wykoszenia rowów  przy drodze powiatowej  , 

bo znowu odrosły krzaki , remont drogi gminnej  . Należałoby  te  zadania zrealizować . 

Odniosę  się do odnowy pomnika nieznanego  żołnierza . Pomnik  był  budowany w 25 

rocznicę wybuchu II wojny światowej .Wiadomo  , że  tam  był napis nieaktualny  , 

następny  napis  trochę  też  kolidował . Moje osobiste  przemyślenia  - warto jednak  

zachować temat  historyczny . Pomnik  poświęcony  był  żołnierzom poległym . 

 

Wójt -   fundusz  sołecki  jak pamiętam  był pół na pół  tj. przygotowanie projektu  i 

część na drogi .  Jest przygotowywane i będzie realizowane , jest  ustalone  z   wykonawcą 

jak ma to robić  . Co do altany  jest  już przygotowane  i w niedługim czasie będzie 

postawiona . 

 

Pan  Bąkowski Stanisław  - sołtys  wsi Obrębiec -   w planie  jest    wykonanie  i 

przygotowanie projektu na modernizacje  drogi w Czernicach Borowych  . Dlaczego  

Obrębiec  jest pominięty i nie ma tego projektu. Może kawałek chodnika zrobić . 

 



Wójt  -   w Czernicach jest  wzmocnienie projektu  z  funduszu  sołeckiego na ten cel . 

Obrębiecki projekt  jest zasadniczo skończony  choć  nie  zapłacony  bo jest   z puli 

ogólnej. Dlatego tak jest . Mapa  sama  kosztuje ok. 7 tys. złotych  ,  jeszcze  pozostaje 

projekt techniczny . Są  przygotowania w tym zakresie . 

 

Pan  Majewski Jarosław – sołtys  sołectwa Nowe Czernice   - droga przy  Dzierzęckim  

chyba jest jeszcze  nie uregulowana . My przeznaczyliśmy  fundusz  na ten cel . Co z  

panelami fotowoltaicznymi . 

 

Wójt -   geodezyjna działka  jest ale  nie  ma  decyzji  , żeby ja przekazać  . Musimy  

definitywnie  zakończyć  ten temat . Panele  fotowoltaiczne  , będzie w następnym 

tygodniu  we  wtorek , umówiłem spotkanie z nową  firmą , koszt będzie  ok. 250 złotych 

za przygotowany projekt . Jest 130  osób  chętnych i temat  jest  otwarty . Ten temat 

rusza . Termin składania wniosków IX – X. br.  Być  może  będzie z PROW ale jest 

mniejsze  dofinansowanie , choć bardziej  pewniejszy . Z drogą  myślę  , że już w sierpniu   

będzie wszystko jasne . 

 

Pan Łukasiak Jerzy – sołtys wsi Węgra  - czy  smołówki   będą remontowane . 

 

Wójt – w ciągu dwóch tygodni  to zrobię , bo w następnym tygodniu  rozstrzygnę  kto 

ma to   wykonać , bo na razie nie mamy  tego dogadane w szczegółach . 

 

Radny Nosarzewski Witold – chcę się odnieść do poprzedniej sesji  do pana Ryszarda . 

Chciałem przedstawić  parę  faktów  tylko i wyłącznie . Otóż  zaczęła się sprawa od  tego 

, że w projekcie  protokółu  z sesji sporządzonego  przez  naszą  protokolant  pojawiło 

się słowo „ oszukać” . Na następnej  sesji p. Trzciński zaproponował  zamienić  to słowo 

na „  domówić „ . Ja sięgnąłem do nagrania  i   nijak nie dało się tam  usłyszeć  słowa „ 

domówić „. Więc zasugerowany tym  co  było w pierwotnej wersji zgłosiłem  , że  i 

rzeczywiście  jeżeli się odsłuchuje  ten  fragment  nagrania  można  tam usłyszeć  słowo” 

oszukać”  , można  usłyszeć  słowo doszukać , ale w żadnym  razie  słowa domówić . 

Dlatego dbając o  przyzwoitość  sporządzania protokołów poprosiłem żeby tą sprawę  

skorygować . Absolutnie nie miałem , zgłaszałem to zresztą  głośno do p. Ryszarda , 

żadnych uwag tego typu , że on coś tam . Po prostu może jakieś  przejęzyczenie  , 

nieważne . Chodzi mi  wyłącznie o  rzetelność  sporządzania  protokołów . I to wszystko 

. Stąd jest  moja propozycja , żeby tam  zamieścić  słowo „ poszukać „  ponieważ  była 

to pierwsza  sugestia . Po ostatniej  sesji przesłuchiwałem jeszcze  wielokrotnie  ten 

fragment nagrania  u siebie  w domu  i rzeczywiście jeżeli się ma  nastawienie  usłyszeć  

słowo , jak ja miałem  zasugerowane słowo „ oszukać „ , słyszałem oszukać . A jak sobie 

pomyślałem usłyszeć  słowo „ doszukać”  czy „ poszukać „  też  można  to usłyszeć . 

Przyznaję  rację . Więc jeżeli ja się pomyliłem  nie  z własnej  woli ani chęci – panie 

Ryszardzie bardzo pana przepraszam . Jeszcze  jedno  obiecywałem  , że  będę próbował  

jakoś odcyfrować  korzystając z  autorytetu – uznałem   , że  to się mija z celem  gra nie 

jest warta świeczki . Przepraszam , ale zrezygnowałem  z tego . 

 

radny Trzciński Ryszard  -  uważałem sprawę za zamkniętą wiec  miałem się do tej 

sprawy nie odnosić i  do tej sprawy nie wracać , ale  ze względu na   to że p. Nosarzewski  

się do tego odniósł   więc  panie radny  uważam   że naprawdę  pan  jest i wygląda pan  

na człowieka  inteligentnego , wiele  słów  pan  używa   dziękuję , proszę , przepraszam    

, ale  to wszystko  co pan zrobił  to wie pan nie mieści się w głowie  . Te wszystkie  słowa  

jakie pan  używał  na sesjach , wogóle pańskie zachowania  to tak naprawdę   -  jak  by 

pan  miał trochę  honoru i  ambicji  to by pan  wstał  , wyszedł  i więcej się na tej sali nie 

pokazał , a  jutro przysłałby pan  listem poleconym  rezygnację  z  radnego . Ja  bym  się 



wstydził  spojrzeć  sołtysom ,radnym , panu Wójtowi  , pani sekretarz , pani mecenas  to 

co pan  zrobił . 

 

 

Ad pkt. 12                                            

          

           Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął XV sesję 

Rady. 

                          Na tym protokół zakończono  i podpisano. 

 

 

 

Protokółowała 

 

Bożena  Romanik 


